
ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll 
Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum Blad 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 224 

Plats och tid Kommunalhuset Arvidsjaur klockan 08.00-16.00. 

Beslutande Lotta Åman (s), ordförande 

Ylva Stråhle Andersson (s) 

Björn Lundberg (s) 

Britt-Inger Hedman (v) 

Margoth Holmqvist (v) 

Bjarne Hald (c) 

Martin Nilsson (c) 

Leif Andersson (c) 

Kristina Taimi (s), tjg ers 

Ann-Karin Sörmo (c), tjg ers 

Övriga närvarande 

Utses att justera 

Justeringens 

Ulf Starefeldt, kommunchef 

Sara Persson, fastighetschef, §§ 172, 178 

Ralf Lundberg, flygplatschef, § 185 

Anne Enoksson, utvecklingsansvarig, § 185 

Lars-Håkan Andersson, rektor, § 186 

Nils-Åke Asplund, bitr rektor, § 186 

Jenny Bucht, samordnare länsstyrelsen - Norrbottens livsmedelsstrategi § 187 

Daniels Strandlund, marknadskommunikatör LRF § 187 

Pelle Johansson, matkonsulent Hushållningssällskapet § 187 

Christer Lindblom, Akademi Norr, § 188 

Inga Sandström, sekreterare 

Liselott Sandström, sekreterare 

Bjarne Hald 

Kommunalhuset Arvidsjaur 2018-09-27 

plats och tid 

Paragrafer 164-190

Underskrifter Sekreterare Liselott Sandström 

 ___________________________ 

Ordförande Lotta Åman  

Justerande Bjarne Hald 

Anslag / Bevis 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag 

Organ Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 2018-09-18 

Datum då anslaget 2018-09-27 Datum då anslaget 2018-10-19 

sattes upp tas ned 

Förvaringsplats för Nämndskansliet 

protokollet 

Underskrift 
Liselott Sandström 

Utdragsbestyrkande
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Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 225 
 

 
Ärendeförteckning 
 

Ks § 164 

Meddelandeärenden 
 

Ks § 165 

Anmälan av beslut i delegerade ärenden 
 

Ks § 166 Dnr 00191/2018 052 

Ansökan om extra stöd på grund av ökade foderkostnader - Arvidsjaurs  

Ryttarförening 

 

Ks § 167 Dnr 00186/2018 047 

Fördelning av tillfälligt kommunbidrag 2018 avseende ensamkommande 

asylsökande unga 

 

Ks § 168 Dnr 00188/2018 253 

Försäljning av mark vid Camp Gielas (del av Arvidsjaur 8:14) 

 

Ks § 169 Dnr 00148/2018 253 

Lekpark på gräsområdet vid korsningen Fjällströmsvägen/Gamla 

Landsvägen (Medborgarförslag)  

 

Ks § 170 Dnr 00178/2018 008 

Medfinansiering av projekt ”Flernivåsamverkan för kapacitetsbyggande i 

Region 10” 

 

Ks § 171 Dnr 00206/2018 109 

Kommunens representant i Stiftelsen Systrarna Karlsson, Gallejaur 

 

Ks § 172 Dnr 00158/2018 253 

Försäljning av fastigheten Moskosel 3:57 ”Tallkottens förskola” i Moskosel 

 

Ks § 173 Dnr 00278/2017 023 

Förlängning av anställning som tillförordnad ekonomichef 

 

Ks § 174 Dnr 00182/2018 023 

Förlängning av anställning som tillförordnad näringslivschef 

 

Ks § 175 Dnr 00125/2017 041 

Tidigareläggning av investering, Camp Gielas - Fyrhjuling till Arvidsjaurs 

Ryttarförening 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Remittering 
 

 

Remittering 

 

Ks § 176 Dnr 00197/2018 003 

Riktlinjer och delegation för utbetalning av ekonomiskt bistånd (förskott på 

förmån) inom flyktingenheten 

 

Ks § 177 Dnr 00125/2017 041 

Avvikelserapportering budget 2018 - Resurscentrum 

 

Ks § 178 Dnr 00199/2018 020 

Försäljning av f.d. sågen i Moskosel (Spånhålan) 
 

Ks § 179 Dnr 00151/2017 003 

Integrationsplan för Arvidsjaurs kommun 
 

 

Ks § 180 Dnr 00016/2018 612 

 Dnr 00115/2018 041 

Tidigareläggning av investering - Nytt övningsområde för Sandbackaskolans 

fordonsprogram 

 

Ks § 181 Dnr 00113/2018 104 

Reglemente för lokalt partistöd 

 

Ks § 182 Dnr 00161/2018 061 

Regler för uthyrning av allmänna lokaler i Arvidsjaurs kommun 

- inklusive taxa 

 

Ks § 183 Dnr 00198/2018 020 

Taxor för kostenhetens verksamhet år 2019 

 

Ks § 184 Dnr 00001/2018 101 

Information från samhällsbyggnadskontoret - Verksamhetsuppföljning 

 

Ks § 185 Dnr 00001/2018 101 

Information – Arvidsjaurs flygplats 

 

Ks § 186 Dnr 00001/2018 101 

Information om planerat nationellt idrottsgymnasium (NIU) 

 

Ks § 187 Dnr 00001/2018 101 

Information - Norrbottens livsmedelsstrategi 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Ks § 188 Dnr 00001/2018 101 

Information – Projekt Stärkt Attraktiv Mottagning, Akademi Norr 

 

Ks § 189 Dnr 00002/2018 101 

Kommunchefens rapport 

 

Ks § 190 Dnr 00003/2018 101 

Rapport från kommunstyrelsens ordförande 

 

_____ 

 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Meddelandeärenden 
 

Ks § 164 Expedierat per e-post om inget annat anges. 

 

III Meddelandeärenden 
 

* Protokoll - Extra bolagsstämma 2018-06-27 

- IT Norrbotten AB 
 

* Cirkulär 18:21 – Arbetsmiljöverkets föreskrifter 2018:4 Smittrisker 

- Sveriges kommuner och Landsting 
 

* Cirkulär 18:25 – Överenskommelse om vissa ändringar i Allmänna be-

stämmelser (AB 17 och AB 14) § 28 mom. 7, 9-12 

- Sveriges kommuner och Landsting 
 

* Protokoll 2018-06-19 

- Kommunfullmäktige 
 

* Ekonomisk uppföljning maj 2018 – Kommunstyrelsen (Dnr 4/2018) 

- Kommunfullmäktige 
 

* Projekt inom näringslivskontorets verksamheter 2018-08-31 (Dnr 1/2018) 

- Näringslivskontoret 
 

* Förslag kommuntal 2019 för mottagande av nyanlända invandrare 

- Länsstyrelsen i Norrbotten 
 

* Cirkulär 18:28 - Lag fr om 1 juli 2018 om Plan för återgång i arbete 

- Sveriges kommuner och Landsting 
 

* Omfördelning inom Resurscentrums investeringsbudget 2018 för inköp av 

kyldisk 

- Kommunchef Ulf Starefeldt 
 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Anmälan av beslut i 

delegerade ärenden 

 

Ks § 165 

II Övriga delegeringsbeslut 
 

 Kommunchef Ulf Starefeldt 

 Tillsvidareanställning §§ 10-11 2018 
 

 HR-chef Åsa Fjällman 

 Tillsvidareanställning §§ 1-1 2018 
 

 Kultur- och integrationschef Kristina Grubbström 

 Tillsvidareanställning §§ 1-1 2018 
 

 Socialchef Ann-Sofi Levander 

 Tillsvidareanställning §§ 10-34 2018 
 

 T.f. Socialchef Pernilla Berggren 

 Tillsvidareanställning §§ 1-3 2018 
 

 Rektor Lars Hagnelius 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 
 

 Rektor Leif Carlsson 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 
 

 Rektor Anneli Andersson 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 
 

 Biträdande rektor Kristin Westerberg 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 
 

 Förskolerektor 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 
 

 Samhällsbyggnadschef Åsa Andersson 

 Tillsvidareanställning §§ 1-2 2018 

 

 Kommunchef Ulf Starefeldt 

 Beslut om utlämnande av allmän offentlig 

 handling   §§ 7-8 2018 
 

 Kultur- och integrationschef Kristina Grubbström 

 Landsbygdsutveckling §§ 1-2 2018 

 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ks § 165, forts 

 

III Övriga delegeringsbeslut 
 

 

 Planingenjör Britta Lundgren 

 Yttrande till polisen angående upplåtelse av  

 offentlig plats  §§ 11-17 2018 
 

 Gatu- och VA-chef Erika Harr 

 Bidrag till enskild avloppsanläggning §§ 1-2 2018 

 

 Gatu- och VA-chef Erika Harr 

 Tillstånd att lägga ledningskabel i kommunens 

 Mark  §§ 2-2 2018 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

_____ 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ansökan om extra stöd på 

grund av ökade 

foderkostnader 

- Arvidsjaurs  

Ryttarförening 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Arvidsjaurs Ryttarförening 

. Katarina Landstedt 

 

Ks § 166 Dnr 00191/2018 052 

 

Arvidsjaurs Ryttarförening ansöker om 75 000 kronor i extra stöd på grund 

av ökade foderkostnader. Anledningen är att årets torra sommar har gett 

foderbrist i stort sett i hela landet, vilket påverkar såväl kvalité som pris. 

På grund av det ökade priset befarar Ryttarföreningen att hamna i 

ekonomiska problem. 

 

Utan ekonomiskt stöd ser föreningen två möjligheter som de anser inte är 

hållbara på sikt; 

 

1. Ridpriset höjs med 50%, vilket sannolikt leder till att det finns elever 

som väljer att sluta rida. 

2. Sälja några av föreningens hästar, vilket leder till minskad verksamhet 

och därmed minskade intäkter.  

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Begäran om bidrag till ökade foderkostnader avslås. 

2. Föreningen informeras om möjligheten att söka pengar på annat håll. 

 
________ 

 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Skrivelse Tea Wännman, ordf. Arvidsjaurs Ryttarförening 

Utdragsbestyrkande  
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Fördelning av tillfälligt 

kommunbidrag 2018 

avseende ensamkommande 

asylsökande unga 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Ekonomi 

. Nina Ask 

 
 

Ks § 167 Dnr 00186/2018 047 

 

Regeringen har återigen beslutat att en ersättning ska betalas ut för att stärka 

kommunernas möjlighet att låta ensamkommande unga i asylprocessen, som 

fyller 18 år och fortfarande väntar på ett slutgiltigt beslut i sitt ärende, bo 

kvar i den kommun där de vistas. Pengarna, som finns i ett nytt ramanslag, 

kommer att betalas ut av Migrationsverket i augusti 2018. Den totala 

summan för landets samtliga kommuner är 200 miljoner kronor. 

Motsvarande ersättning betalades ut i december 2017 samt i februari 2018, 

då totalt 390 respektive 195 miljoner kronor fördelades mellan kommunerna 

på samma sätt. 

 

De två tidigare utbetalningarna till Arvidsjaurs kommun från 

Migrationsverket utgjorde tillsammans 653 814 kronor. Antalet ungdomar 

som berördes var då tio. Socialchef Ann-Sofi Levander lämnade vid det 

tillfället förslag på fördelning mellan berörda verksamheter. Förslaget blev 

också kommunstyrelsens beslut. 

 

De pengar som nu anvisats från Migrationsverket utgör för Arvidsjaur 

kommuns del 209 754 kronor. De ungdomar som berörs är enligt uppgift 

tolv, vilket innebär att den summa Arvidsjaurs kommun uppbär inte fullt 

täcker kostnaden för en ungdom. 

 

Total kostnad per ungdom och år redovisas i tjänsteskrivelse. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Pengarna tillförs kommunstyrelsens budgetram för år 2018. 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Tjänsteskrivelse Lotta Åman 

Utdragsbestyrkande 
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Försäljning av mark vid 

Camp Gielas 

(del av Arvidsjaur 8:14) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Britta Lundgren 

 

Ks § 168 Dnr 00188/2018 253 

 

Kommunen har fått förfrågan om att sälja mark vid Camp Gielas. 
 

Köparens avsikt är att uppföra ett aktivitetscenter med bland annat bowling 

och restaurang vid Tvättjärnen. I etableringsplanerna ingår även att bygga en 

övervåning med konferenslokaler, gym, personalutrymmen och lager. 

För framtiden finns tankar om att hitta en hyresgäst till övervåningen och att 

bygga och hyra ut del av denna som kontor. 
 

I kommunens översikts- och tillväxtplan är markområdet utlagt som camping 

och utgör en del av campingområdet för Camp Gielas. 
 

Aktuellt markområde är i gällande detaljplan utlagd som Ra Fritidsområde, 

en våning. Prickmark (mark som inte får bebyggas) finns inom aktuellt 

område. Bedömningen är att det är möjligt att bevilja bygglov för ett 

aktivitetscenter inom användningen Fritidsområde. 
 

Enligt kommunens riktlinjer ska prissättning av mark alltid göras utifrån ett 

aktuellt kommunalekonomiskt perspektiv. De kostnader som uppstår för 

kommunen med anledning av försäljningen behöver sedan läggas på priset 

vid en eventuell försäljning. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Del av Arvidsjaur 8:14 säljs till aktuell köpare under förutsättning att 

exploatören bekostar en ny detaljplan för området. 

2. Markområdet säljs till ett pris av 775 696 kronor, vilket även inkluderar 

de kostnader som uppstår för kommunen med anledning av 

exploateringen. 

3. Om exploatören väljer en placering av byggnaden som inte inkräktar på 

fjärrvärme- och bredbandsledningen kan markpriset sänkas med den 

kostnad som det hade inneburit att flytta fjärrvärme- och 

bredbandsledningen. I detta fall säljs fastigheten för 455 696 kr. 

Detta innebär att fjärrvärme- och bredbandsledningarna behöver säkras 

med servitut innan försäljning. 

4. Kostnaden för fastighetsreglering betalas av köparen. 

5. Köpet genomförs sedan när/om detaljplanen vinner laga kraft. 

6. Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef uppdras att 

underteckna erforderliga köpehandlingar när bygglovet vunnit laga 

kraft. 

7. Paragrafen förklaras som omedelbart justerad. 
_________ 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Muntlig föredragning av Britta Lundgren Ksau 28/8 

Tjänsteskrivelse Britta Lundgren 

Utdragsbestyrkande 
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Lekpark på gräsområdet 

vid korsningen 

Fjällströmsvägen/Gamla 

Landsvägen 

(Medborgarförslag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Erika Harr 

 

Ks § 169 Dnr 00148/2018 253 

 

Ett medborgarförslag har lämnats in med följande innehåll: 
 

” Jag tycker att kommunen borde ta och ställa iordning lekparken på 

gräsplätten vid korsningen Fjällströmsvägen/Gamla Landsvägen. Den har 

ju då funnits med på stadsplaneringen tidigare, om den inte gör det 

fortfarande. Är ett område med många barn och även om man gjort en 

lekpark vid Nyborgstjärn så finns det ju behov av flera. Då lekplatsen vid 

korsningen Fjällströmsvägen/Gamla Landsvägen varit/är med på 

stadsplaneringen, så borde man ju inte bara skiva saker på ett papper och 

inte genomföra det.” 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-18 § 59 att överlämna ärendet till 

kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

 

Gatuchef Erika Harr har lämnat tjänsteskrivelse i ärendet.  

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
 

Området är detaljplanerat för bostäder och inte för parkändamål. 

Kommunen ser i dagsläget inget behov av att anlägga fler lekplatser. 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Tjänsteskrivelse Erika Harr 

Utdragsbestyrkande 
 

 

  



 

 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna 
 

 

Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 235 
 

 
 

 

Medfinansiering av projekt 

”Flernivåsamverkan för 

kapacitetsbyggande i 

Region 10” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Näringslivskontoret 

. Ekonomi 

 

Ks § 170 Dnr 00178/2018 008 

 

Sedan i januari 2018 har det arbetats aktivt inom Region 10 för att etablera 

och få igång ett gemensamt projekt när det gäller utveckling av 

förutsättningarna för företagande i vår gemensamma geografi. Initiativet har 

tagits av näringslivscheferna i Region 10 med Storuman i spetsen. En första 

diskussion genomförs med nationella och regionala och lokala aktörer i 

samband med Västerbottensdagarna på Grand, i januari 2018. 

 

Projektidén och uppbyggnaden av densamma har presenterats för 

kommunchefsgruppen i Region 10 vid två tillfällen, styrelsen för Region 10 

och naturligtvis näringslivschefsgruppen i samma region. 

 

Projektet har förankrats hos Region Västerbotten, Tillväxtverket och 

Region Norrbotten, dit ansökan om medfinansiering inlämnats och håller 

som bäst på att handläggas. 

 

Övergripande syfte med projektet är att tillsammans ta reda på varför 

samhällets struktur för näringslivsfrämjande insatser ser ut som det gör och 

hur det påverkar våra företag. Projektet syftar till att få till stånd ett 

långsiktigt hållbart näringsfrämjande arbete i Region 10 och skapa 

förutsättningar för ett framtida ramprogram. 

 

Medfinansiering för Arvidsjaurs kommuns del är totalt 74 231 kronor 

fördelat på åren; 
 

2018  -  15 144 kr 

2019  -  37 115 kr 

2020  -  21 972 kr 

 

Näringslivskontoret föreslår att medfinansiering tas ur anslaget för 

”Utveckling av näringslivet och företagsklimatet Arvidsjaurs kommun”. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Medfinansiering av projekt ”Flernivåsamverkan för 

kapacitetsbyggande i Region 10” för åren 2018 (15 144 kr), 

2019 (37 115 kr) och 2020 (21 972 kr). 

2. Pengarna tas ur anslaget för Utveckling av näringslivet och 

företagsklimatet i Arvidsjaurs kommun”  
 

_____ 

 
Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Projektansökan 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunens representant i 

Stiftelsen Systrarna 

Karlsson, Gallejaur 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Kristina Grubbström 

. Inga Sandström 

 

Ks § 171 Dnr 00206/2018 109 

 

Stiftelsen Systrarna Karlsson i Gallejaur bildades år 2008 för att bevara den 

unika helhetsmiljö till den del som ingår i kultur- och naturreservatet 

Gallejaur. Stiftelsen ska även vårda marken, byggnaderna och lösöret så att 

det kulturhistoriska arvet kvarstår för framtida generationer, samt verka för 

att besökanden ska få en god beskrivning av levnadssättet och de 

levnadsvillkor som funnits på fastigheten. 
 

I stiftelsens stadgar står att Arvidsjaurs kommun ska utse en representant i 

stiftelsen. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Kristina Grubbström utses som kommunens representant i Stiftelsen 

Systrarna Karlsson, Gallejaur. 

 

_____ 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Projektansökan 

Utdragsbestyrkande 
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Försäljning av fastigheten 

Moskosel 3:57 

”Tallkottens förskola” i 

Moskosel 
 

Ks § 172 Dnr 00158/2018 253 

 

Barn och ungdomsnämnden har 2018-03-05 § 7 beslutat att avveckla 

förskoleverksamheten i Moskosel. (Tallkottens förskola). 

 

Förskoleverksamheten har varit inrymd i ett Älvsbyhus som köptes och 

anpassades för verksamheten 2013. 

 

Förskoleverksamheten i Moskosel upphörde i augusti och ingen annan 

kommunal verksamhet är i behov av lokalerna. 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2018-06-05 § 119 att uppdra till fastighetschef 

Sara Persson att påbörja försäljningsprocessen. 

 

Fastigheten har legat ute på anbudsförfarande under tiden 2018-07-03--

2018-08-06. Fem anbud hade lämnats efter anbudstidens utgång; 

 

Anbud 1 – Privatperson 115 000 kr 
 

Anbud 2 – Privatperson 52 145 kr 
 

Anbud 3 – Privatperson 100 000 kr 
 

Anbud 4 – Privatperson 68 888 kr 
 

Anbud 5 – Intressegrupp 1 kr 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Fastigheten Moskosel 3:57 säljs till anbudsgivare nr 1 för en summa av 

115 000 kronor. 

2. Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef får i uppdrag att 

underteckna erforderliga köpehandlingar. 

3. Paragrafen förklaras som omedelbart justerad. 

 

_____ 

 

 

 

Reservation 

Ann-Karin Sörmo anför reservation mot beslutet. 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Tjänsteskrivelse Sara Persson 

Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 238 
 

 
 

 

Förlängning av anställning 

som tillförordnad 

ekonomichef 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Beslutet skickas till: 

. Ulf Starefeldt 

. Nina Ask  

. Löner 

Ks § 173 Dnr 00278/2017 023 

 

Nina Ask anställdes som tillförordnad ekonomichef till och med 

2018-10-31 på grund av ordinarie befattningshavares sjukdom. 

 

Det har uppstått behov av att förlänga förordnandet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1.  Kommunchefen får i uppdrag att förlänga Nina Asks förordnande som 

ekonomichef till och med 2018-12-31. 

 
________ 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Förlängning av anställning 

som tillförordnad 

näringslivschef 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Beslutet skickas till: 

. Ulf Starefeldt 

. Peter Manner  

. Löner 

Ks § 174 Dnr 00182/2018 023 

 

Peter Manner anställdes som tillförordnad näringslivschef till och med 

2018-08-31 med anledning av att ordinarie näringslivschefs tjänstledighet. 

Ordinarie näringslivschef har avslutat sin anställning under sommaren för 

nytt arbete. 

 

Det har uppstått behov av att förlänga förordnandet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1.  Kommunchefen får i uppdrag att förlänga Peter Manners förordnande 

som näringslivschef till och med 2018-12-31. 

 
________ 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Árviesjávrien kommuvdna 
 

 

Sammanträdesdatum   Blad 
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Tidigareläggning av 

investering, Camp Gielas 

- Fyrhjuling till 

Arvidsjaurs Ryttarförening 

Ks § 175 Dnr 00125/2017 041 

 

I sitt dagliga underhållsarbete använder Arvidsjaurs Ryttarförening en 

fyrhjuling som Camp Gielas äger. Fyrhjulingen används bland annat till att 

transportera höbalar, sladda ridhusets banor, snöröjning samt diverse 

underhållsarbete på anläggningen. 

 

Ryttarföreningen drivs som ideell förening och anläggningen sköts av ett 

kollektiv av hästägare. På anläggningen finns i dagsläget 22 hästar varav 

hälften är ridskolehästar. 

 

Arvidsjaurs Ryttarförening har skrivit till kommunen om att de är i behov av 

en fyrhjuling med större prestanda än den de lånar idag, eftersom den senaste 

vintern har fungerat dåligt. När fyrhjulingen inte kan köras kan maten inte 

köras ut till hästarna i rätt tid. Det innebär att risk för bråk mellan djuren är 

stor och att de tar sig ut ur hagarna. 

 

Arvidsjaurs Ryttarförening hemställer hos kommunen att investeringsmedel 

för anskaffning av fyrhjuling tidigareläggs till 2018. 

 

Katarina Landstedt, Chef Camp Gielas har lämnat tjänsteskrivelse i ärendet. 

 

Ärendet behandlades vid arbetsutskottets sammanträde 2018-08-28. 

Utskottet begärde komplettering av uppgifter gällande fordonets 

driftkostnader, regler eller dylikt för användandet, reparationskostnader 

2017-2018 samt eventuellt förslag till alternativ finansiering. 

 

Reglering av ansvarsförhållanden gällande den fyrhjuling Camp Gielas 

använder idag är under upprättande. 

 

Yrkanden under sammanträdet 

 

Bjarne Hald (c) 

Avslag till omfördelningen. 

Frågan om kommunen ska tillhandahålla maskiner etc. till föreningar 

överlämnas till arbetsutskottet, med mandat att fatta beslut. 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande  
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Árviesjávrien kommuvdna 
 

 

Sammanträdesdatum   Blad 

  

Kommunstyrelsen 2018-09-18 241 
 

 
 Ks § 175, forts. 

 

Proposition 

Ordföranden ställer proposition på yrkandet, varefter hon förklarar att 

kommunstyrelsen bifallit detsamma. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Begäran om omfördelning avslås. 

2. Frågan om kommunen ska tillhandahålla maskiner etc. till föreningar 

överlämnas till arbetsutskottet, med mandat att fatta beslut. 

 
________ 

 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande  
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Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 242 
 

 
 

 

Riktlinjer och delegation 

för utbetalning av 

ekonomiskt bistånd 

(förskott på förmån) inom 

flyktingenheten 

 
 

Ks § 176 Dnr 00197/2018 003 

 

Kommunchefen har gett flyktingmottagningen i uppdrag att upprätta förslag 

till riktlinjer för återkrav i handläggningen av ekonomiskt bistånd i det s.k. 

glappet enligt Växjö kommuns modell. I Växjö (och Vansbro kommun) 

beviljas ekonomiskt bistånd i glappet som förskott på förmån mot återkrav.  

 

Glappet avser den period från det att Arvidsjaurs kommun tagit emot den 

nyanlände till dess att personen fått sin etableringsplan/etableringsersättning 

och socialförsäkringstillhörighet. Den enskilde hamnar i ett glapp på grund 

av etableringsersättningen utbetalas av Försäkringskassan i efterskott. Det 

är viktigt att påpeka att det inte är den enskilde som skapar glappet. 

 

Kommunen får schablonersättning från staten för kostnader i glappet som 

dock inte täcker hela kostnaden. Försäkringskassan har för närvarande 

(2018-08-23) en handläggningstid upp till 7 månader innan de nyanlända 

får sin socialförsäkringstillhörighet. 

 

Enligt befintliga rutiner fattas inte beslut om förskott på förmån med 

återkrav i etableringsersättning. Ersättningen räknas som inkomst den 

månad utbetalningar sker. Om personen/hushållet har ansökt om 

socialförsäkringsförmåner såsom underhållsstöd, bostadsbidrag, 

föräldrapenning, äldreförsörjningsstöd och efterlevandepension skickas en 

framställan till Försäkringskassan och/eller Pensionsmyndigheten med 

begäran om utbetalning till kommunen som täckning för utlagt förskott. 

 

Förslag till riktlinjer och delegation har upprättats av flyktingverksamheten. 

Riktlinjerna innebär bland annat att ekonomiskt bistånd i glappet ska 

utbetalas som förskott på förmån. 

 

Delegationerna ska säkerställa att verksamheten fungerar vid ordinarie 

befattningshavares frånvaro. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Riktlinjer och delegation för utbetalning av ekonomiskt bistånd vid 

”glappet” antas. 

2. Delegationerna tillförs kommunstyrelsens delegationsordning. 
 

_____ 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Christina Eliasson, chef Resurscentrum 

Utdragsbestyrkande 
 

 

  



 

 

Arvidsjaurs kommun / Árviesjávrien kommuvdna 
 

Riktlinjer för utbetalning av ekonomiskt 
bistånd (förskott på förmån) 
 

Fastställda av kommunstyrelsen 2018-09-18 § 176 

 
 
 
 

 
 

Riktlinjer för utbetalning 
av ekonomiskt bistånd 

(förskott på förmån) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dokumentnamn Dokumenttyp Fastställd/upprättad Beslutsinstans 

Styrande dokument Riktlinjer 2018-09-18 Kommunstyrelsen 

Dokumentansvarig Giltig till 

Kommunstyrelsen  

Dokumentinformation Dnr 00197/2018 

  



 

 

Arvidsjaurs kommun / Árviesjávrien kommuvdna 
 

Riktlinjer för utbetalning av ekonomiskt bistånd 
(förskott på förmån) 
 

Fastställda av kommunstyrelsen 2018-09-18 § 176 

 

 

Riktlinjer 

 

Flyktingenheten ska betala ut ekonomiskt bistånd enligt normberäkning, i de fall försäkringskassan 
på grund av långa handläggningstider inte betalar ut etableringsersättning och socialförsäkringar i 
tid, (det s.k. glappet). Utbetalningen utgör förskott på förmån. 
 

Flyktingenheten ska från första dagen som bistånd beviljas göra framställan till försäkringskassan 
och/eller pensionsmyndigheten med begäran om utbetalning till kommunen av förskottet. 
 

Flyktingenheten ska även göra återkrav på förskott gällande försörjningsstöd, barnbidrag och 
underhållsstöd, - enligt Socialtjänstlagen (SOL) - vilket innebär att förmånen ska återbetalas av den 
enskilde. 
 
 
 
 

Delegationer 
 

- Flyktingsekreterare 
- Handledare flyktingenheten i flyktingsekreterarens frånvaro 
 

Utbetalning av ekonomiskt bistånd enligt normberäkning. 

Framställan till försäkringskassan och pensionsmyndigheten med begäran om utbetalning till 
kommunen av förskott på förmån gällande etableringsersättningar och socialförsäkringar. 

Framställan till försäkringskassan med begäran om utbetalning till kommunen av förskott på förmån 
gällande barnbidrag och underhållsstöd. 
 

- Enhetschef Resurscentrum med ansvar för flyktingenheten 
- Bitr. chef Resurscentrum i enhetschefens frånvaro 
 

Godkänna utbetalning av ekonomiskt bistånd via check. 
(Gäller personer som inte ännu fått sitt samordningsnummer och därför inte kan teckna konto via 
bank). 
 

__________ 
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Blad 
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Avvikelserapportering 

budget 2018 

- Resurscentrum 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Ulf Starefeldt 

. Matts Good 

. Christina Eliasson 

 

Ks § 177 Dnr 00125/2017 041 

 

Enligt reglemente för verksamhets- och ekonomistyrning ska större 

avvikelser i budget rapporteras till ansvarig nämnd. 

 

Resurscentrum har lämnat avvikelserapportering till kommunstyrelsen med 

anledning av att enheten visar en negativ prognos för 2018. 

 

Prognosen för 2018 visar på ett bättre resultat än 2017 för samma period 

januari till och med juni. I och med att det i budget för 2018 är betydligt 

lägre än för 2017 har ett 0-resultat inte varit möjlig. 

 

För att komma till rätta med det prognoserade underskottet behöver en rad 

åtgärder utföras. Åtgärderna kommer att medföra konsekvenser både i 

verksamhet och i personalstyrka. Verksamheten har upprättat risk- och 

konsekvensanalyser. 

 

Verksamheten arbetar kontinuerligt för att komma tillrätta med de 

ekonomiska svårigheterna med stöd av ekonomiavdelningen. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Avvikelserapporteringen har mottagits. 

2. Rapporter om hur åtgärdsarbetet fortskrider ska fram till budgetårets 

slut löpande lämnas till arbetsutskottets sammanträden. 

 
_____ 

 

 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Avvikelserapportering Christina Eliasson 

Utdragsbestyrkande 
 

  



ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll 
Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum Blad 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 244 

Remittering 

Ks § 178 Dnr 00199/2018 020 

Försäljning av f.d. sågen i Moskosel (Spånhålan) 

Kommunen äger ett antal fastigheter kring den nedlagda sågen i Moskosel. 

Det finns ett antal byggnader kvar i form av magasin, uthus samt en 

personalbyggnad på ca 300 m2. I personalbyggnaden finns även en 

bagarstuga. 

Marksanering i området utfördes under 2013. Ingen kommunal verksamhet 

bedrivs i de kvarvarande lokalerna. Personalbyggnaden har sedan år 2014 

hyrts ut till Moskosels IF. Föreningen betalar en självkostnadshyra och ska 

stå för allt underhåll. 

Byggnaderna står utspritt och berör flera fastigheter. Samhällsbyggnads-

kontoret förordar att sälja tre fastigheter och har lämnat tre alternativ. 

Yrkande under sammanträdet 

Bjarne Hald 

Ärendet återremitteras till kommunstyrelsens arbetsutskott för fortsatt 

beredning. 

Britt-Inger Hedman (v) 
Bifall till försäljning enligt samhällsbyggnadskontorets förslag. 

Proposition 

Eftersom förslag om återremittering har lagts frågar först ordföranden om 

ärendet ska avgöras i dag eller ej. Efter fastställd proposition förklarar 

ordföranden att kommunstyrelsen beslutat att ärendet ska återremitteras. 

Kommunstyrelsens beslut 

1. Ärendet återremitteras till kommunstyrelsens arbetsutskott för fortsatt

beredning.

_____ 

Justerandes sign Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Sara Persson 

Utdragsbestyrkande 
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Árviesjávrien kommuvdna 
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Remittering 
 

Ks § 179 Dnr 00151/2017 003 

 

Integrationsplan för Arvidsjaurs kommun 
 

Sverige har i princip alltid haft invandring, både i form av människor som 

väljer att komma till vårt land för att studera eller arbeta och människor som 

flytt hit på grund av konflikter i sina hemländer. Bara på senare tid har det 

kommit arbetskraftsinvandring på 70-talet, krigsflyktingar på 80- och 90-

talen och vidare till idag då det kommer både arbetskraftsinvandring, 

kärleksinvandring och de som flyr från krigsområden. 

 

Några av de som kommit till Sverige från andra länder under senare år har 

bosatt sig i Arvidsjaurs kommun eller blivit placerade i kommunen via 

Migrationsverket. 

 

För att underlätta arbetet med integration har kommunen inrättat en tjänst 

som ska arbeta med integrationsinsatser. Med integration menas kortfattat 

den process som människor från andra länder och kulturer genomgår för att 

anpassa sig till sitt nya land. 

 

Kultur- och integrationsförvaltningen har tagit fram förslag till en 

integrationsplan för Arvidsjaurs kommun. En integrationsplan är ett 

vägledande dokument där integrationsarbetets inriktning tydliggörs. 

 

Kommunstyrelsen fastställde 2016-05-10 § 83 dokumentet 

”Verksamhetsmål för flyktingmottagning och mottagning av 

ensamkommande barn/ungdomar, till vilket integrationsplanen utgör ett 

komplement. 

 

Ett förslag till integrationsplan har inlämnats. Kommunstyrelsen beslutade 

2018-03-27 § 75 att återremittera ärendet för komplettering. 

Reviderat förslag till integrationsplan har inlämnats 2018-06-27. 

 

Yrkande under sammanträdet 

 

Kristina Taimi (s) 

Ärendet återremitteras för att i samråd med berörda verksamheter och bolag 

tydliggöra; 
 

- vad som är Arvidsjaurs kommuns respektive andra myndigheters ansvar 

- konkretisering av åtgärder 

- vem som har ansvar för de förslagna åtgärderna, samt en uppskattning av 

   om det innebär en utökad kostnad för verksamheterna och bolagen. 

 
Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Reviderat förslag till integrationsplan 

Au 2017-05-23 § 34 

Förslag till integrationsplan 

Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till: 

. Samtliga förvaltningschefer 

. Marko Lepistö 

. Christina Eliasson 

Ks § 179, forts. 

 

Proposition 

Ordföranden ställer proposition på förslaget varefter hon förklarar att 

kommunstyrelsen beslutat bifalla yrkandet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Ärendet återremitteras för att i samråd med berörda verksamheter och 

bolag tydliggöra; 
 

- vad som är Arvidsjaurs kommuns respektive andra myndigheters 

   ansvar 

- konkretisering av åtgärder 

- förtydligande av vem som har ansvar för de föreslagna åtgärderna, 

   samt en uppskattning av om det innebär en utökad kostnad för 

   verksamheterna och bolagen 

 

_____ 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Reviderat förslag till integrationsplan 

 

Utdragsbestyrkande 
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Tidigareläggning av 

investering 

- Nytt övningsområde för 

Sandbackaskolans 

fordonsprogram 

Ks § 180 Dnr 00016/2018 612 

 Dnr 00115/2018 041 

 

Marken där Sandbackaskolans nuvarande övningsområde är placerad 

kommer, enligt kommunstyrelsens beslut 2017-10-17, att säljas till Hotell 

Laponia när en ny detaljplan för området vunnit laga kraft. Arbetet med 

detaljplanen har påbörjats och det brådskar därför med att förbereda för ett 

nytt övningsområde för Sandbackaskolans fordonsprogram. 
 

Olika alternativ för det nya övningsområdet har undersökts i samråd med 

skolan. Sandbackaskolan har lämnat sina synpunkter på de olika 

alternativen. 
 

I den preliminära investeringsbudgen för 2019-2023 har 3,0 Mkr avsatts år 

2020 för iordningställande av ett nytt övningsområde. I investerings-

äskandet från avdelningen var investeringen satt till 2019 och har i beslutet 

flyttats fram till 2020. 
 

Samhällsbyggnadskontoret har kontaktat kommunstyrelsen och vill att 

pengarna omfördelas till 2019. Anledningen är att Sandbackaskolans 

övningsverksamhet vid fordonsprogrammet inte ska påverkas negativt. 

 

Yrkanden under sammanträdet 
 

Britt-Inger Hedman (v) 

Bifall till tidigareläggning av investering för nytt övningsområde vid 

Sandbackaskolans fordonsprogram. 

Omfördelning sker från år 2020 till år 2019. 

 

Bjarne Hald (c) 

Frågan tas upp när motionen av försäljning Camp Gielas behandlas. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Investering för nytt övningsområde vid Sandbackaskolan omfördelas 

från år 2020 till år 2019. 

_____ 

 

 

Reservationer 

Bjarne Hald (c) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

Ann-Karin Sörmo (c), Leif Andersson (c) och Martin Nilsson (c) reserverar  

sig till förmån för Bjarne Halds yrkande. 

sJusterandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Utdragsbestyrkande 
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Reglemente för lokalt 

partistöd 
 

Ks § 181 Dnr 00113/2018 104 

 

Kommunfullmäktige fastställde 2016-06-20 § 97 ”Reglemente för lokalt 

partistöd”. Reglementet har reviderats med anledning av ändringar i 

kommunallagen. 

 

Ärendet behandlades vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-06-18. 

Kommunfullmäktige beslutade att återremittera ärendet för att bland annat 

tydliggöra begränsningar i utbetalning av stöd med anledning av för sent 

inlämnad redovisning och granskningsrapport (KL 5:50). 

 

Förslag till nytt reglemente har lämnats av socialdemokraterna och 

centerpartiet. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. Reglemente för lokalt partistöd antas. 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Lotta Åman 

Utdragsbestyrkande 
 

 

  



 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna 
 

 

Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2018-09-18 249 
 

 
 

 

Regler för uthyrning av 

allmänna lokaler i 

Arvidsjaurs kommun 

- inklusive taxa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ks § 182 Dnr 00161/2018 061 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2014-06-30 § 103 att anta Regler för 

uthyrning av allmänna lokaler i Arvidsjaurs kommun. 

 

Dokumentet har reviderats. Bland annat har vissa tydliggöranden lagts in, 

kommunens egna verksamheter getts företräde vid större utbildningar etc. 

samt att f.d. Galaxen har öppnats för uthyrning till allmänheten på helger. 

 

Barn- och utbildningsnämnden har 2018-04-16 § 19 beslutat att nämndens 

lokaler ej ska upplåtas till religiösa organisationer och föreningar. Beslutet 

har skickats till kommunstyrelsen inför revidering av reglerna. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. ”Regler för uthyrning av allmänna lokaler i Arvidsjaurs kommun - 

inklusive taxa” antas. 

3. Regler och taxa börjar gälla från och med 2019-01-01 varvid 

kommunfullmäktiges beslut 2014-06-30 § 103 upphör att gälla. 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2018-08-28 

Bun 2018-04-16 § 19 
 

 Utdragsbestyrkande 
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Taxor för kostenhetens 

verksamhet år 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ks § 183 Dnr 00198/2018 020 

 

Fri kost är en skattepliktig förmån för den anställde och den uppkommer så 

snart den anställda har ätit av måltiden. Arbetsgivaren är skyldig att 

göra skatteavdrag och betala arbetsgivaravgifter på förmånen. Det saknar i 

princip betydelse om anställda får fri kost på den ordinarie arbetsplatsen, vid 

tjänsteresa eller konferens. 
 

I likhet med andra förmåner är kostförmån skatte- och avgiftspliktig oavsett 

om det är arbetsgivaren eller någon annan som ger ut förmånen, så länge 

förmånen har sin grund i anställningen. Fri kost är skatte- och avgiftspliktig 

även om en anställd får den utomlands. 
 

Med kost avses allt som kan ätas och drickas. Med måltid avses i första hand 

frukost, lunch eller middag. Kostförmån värderas schablonmässigt och 

värdet för en hel dag är beräknat för minst tre måltider. 

 

Om den anställda betalar för måltiden, till exempel direkt vid inköpet eller 

via nettolöneavdrag, minskas förmånsvärdet med motsvarande belopp. 

Om arbetsgivaren bidrar till kostnaderna för måltiden, beskattas den 

anställda för skillnaden mellan det pris som den betalat för måltiden och 

schablonvärdet för kostförmån. Samma värde ska ingå i underlaget för 

skatteavdrag och arbetsgivaravgifter. 
 

Skatteverkets schablonvärde för 2018 är 47 kronor för frukost och 94 kronor 

för lunch och middag. 
 

Kommunfullmäktige har beslutat att kostenhetens taxor ska revideras årligen 

för att anpassas till Skatteverkets schablonvärde. 

 

Förslag till taxor för år 2018 har upprättats. 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. Taxor för kostenhetens verksamhet 2019 antas att gälla från och med 

1 januari 2019. 

2. Taxorna ska revideras årligen för att anpassas till Skatteverkets 

schablonvärde. 

3. Kommunfullmäktiges beslut 2018-04-17 § 39 upphör att gälla. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

Förslag till taxor 

Utdragsbestyrkande 
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Information från 

samhällsbyggnadskontoret 

- Verksamhetsuppföljning 

Ks § 184 Dnr 00001/2018 101 

 

Samhällsbyggnadschef Åsa Andersson har lämnat följande information: 

 

Stadsnät 

Bredbandsutbyggnad på tätorten pågår. Fyra av nio områden är helt klara. 

Ytterligare två områden håller på att färdigställas. Det innebär att ytterligare 

50 kunder ansluts i år. Bredbandsutbyggnad påbörjades i Renträsk v.37 och 

planerad byggstart är v.39 i Pjesker. Grävtillstånden från Trafikverket är inte 

klara för Järvträsk ännu. 

 

VA/Gata 

Utvärderingar har gjorts efter den s.k. ”vattenkrisen”. 

Samhällsbyggnadskontoret stödjer flyget i de åtgärder som behöver 

genomföras där efter konstaterad PFAS-förorening. 
 

Omfattande ledningsåtgärder behöver genomföras längs en sträcka i 

Glommersträsk, vilket kan innebära de åtgärder som planerats längs Gamla 

Landsvägen i år inte hinns med. 

 

Fastighet 

Skolan och samhällsbyggnads har i samråd med kommunchefen fattat ett 

gemensamt beslut att inte gå vidare med en central vaktmästarorganisation 

avseende skolans vaktmästare och samhällsbyggnads fastighetsskötare. Den 

problematik som funnits har gått att lösa utan att genomföra 

centraliseringen. 

 

Plan- och mark 

För tillfället är sju detaljplaner under upprättande. Den 11 september 

genomförde samhällsbyggnads och näringslivsenheten en uppföljande 

stadspromenad för att se vad som återstår att göra sedan sist. 

 

Avfall 

Regeringen beslutade den 28 juni om nya avfallsregler. Regeringen 

beslutade att producenterna ska ta det fulla ekonomiska ansvaret för 

insamlingen av förpackningar och returpapper genom tillståndspliktiga 

insamlingssystem. Materialen ska samlas in bostads- eller kvartersnära, 

vilket innebär en stor förändring från dagens system där 

återvinningsstationer är huvudregel. För att aktörerna ska få tid att anpassa 

sig så kommer servicen på insamlingen att höjas stegvis 2021 och 2025.  

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ks § 184, forts. 

 

Avfall, forts. 

Den 28 juni beslutade regeringen även om krav på att kommunerna ska 

erbjuda system för separat insamling av matavfall från hushållen senast år 

2021. Regeringen har även beslutat att förlänga etappmålet om matavfall 

från 2018 till 2020. 

 

Miljö- och bygg 

Till och med den 31 aug har man handlagt 610 ärenden, vilket motsvarar 

cirka 19 ärenden i veckan, vilket är i nivå med förra året. 
 

SKL har tagit fram ett nytt underlag för miljötaxa som är mer behovsstyrd 

än nuvarande modell. Med anledning av detta har ett arbete med att revidera 

nuvarande miljötaxa påbörjats för att anpassa den efter det nya underlaget. 

När förslaget är klart behandlas det först av miljö-, bygg- och hälsoskydds-

nämnden för att så småningom beslutas av kommunfullmäktige. 

 

_____ 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Information – Arvidsjaurs 

flygplats 

Ks § 185 Dnr 00001/2018 101 

 

Ralf Lundberg och Anne Enoksson, Arvidsjaurs flygplats informerar om den 

flygtrafiken vid Arvidsjaurs flygplats; 

 

 Nytt flygbolag vid flygplatsen efter Trafikverkets upphandling hos 

Trafikerket är blev Regional Jet 

 Regional Jet är ett dotterbolag till Nordica i Tallinn som i sin tur ägs av 

etniska staten. 

 Ägare av bolaget är Nordica i Tallin 51% och Lot i Polen 49%. 

 Nordica sköter flygningarna med flygplaen, tidtabeller m.m. 

LOT sköter den komersiella plattformen, avtal, biljettbokningar, 

biljettpriser m.m. 

 Det finns sju olika kontaktpersoner inom olika som områden. Trots det 

har personalen vid flygplatsen ändå fått allt att fungera för passagerarna, 

trots att logistiken inte riktigt är på plats ännu. 

 Flygtrafiken startade söndag 16 september 2018 med positiva  och nöjda 

kunder, både med flygplanet, flygtiden och servicen ombord. 

 

_____ 

 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Information om planerat 

nationellt 

idrottsgymnasium (NIU) 

Ks § 186 Dnr 00001/2018 101 

 

Lars Håkan Andersson och Nils-Åke Asplund, rektorer Sandbackaskolan 

informerar om hur arbetet går med det planerade nationella idrottsgymnasiet 

med alpin inriktning vid Sandbackaskolan; 

 

Finansiering 
 

Innevarande år kan kostnaderna rymmas inom ramen för Sandbackas 

budget. 

 

Investeringar är säkrade i år och nästa år. Däremot behövs pengar till 

personalens löner. 

 

Personal 
 

Thomas Lindberg från Åre är anställd som tränare fram till årsskiftet. Han är 

en erfaren tränare vilket är en förutsättning för att satsningen ska lyckas. 

 

______ 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning av Lars Håkan Andersson och Nils-Åke Asplund 

Utdragsbestyrkande 
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Information - Norrbottens 

livsmedelsstrategi 

Ks § 187 Dnr 00001/2018 101 

 

Jenny Bucht samordnare Länsstyrelsen, Daniel Strandlund, 

Marknadskommunikatör Lantbrukarnas Riksförbund samt Pelle Johansson, 

matkonsulent Hushållningssällskapet informerar om arbetet med 

Norrbottens livsmedelsstrategi. 
 

Länsstyrelsen, landstinget, kommunförbundet och LRF i Norrbottens län har 

tagit fram en gemensam livsmedelsstrategi för länet, kallad Nära 

mat. Uppfyllandet av strategin kan enbart skapas med gemensamma krafter 

och delaktighet. 
 

För att förverkliga Norrbottens livsmedelsstrategi Nära Mat krävs resurser, 

hjärta och mod, att hela Norrbottens livsmedelskedja samt våra politiker, 

kommuner, myndigheter och handeln är intresserade av att integrera 

strategin i sin verksamhet. 
 

Norrbottens livsmedelsstrategi ska inte enbart vara ett dokument med kloka 

formuleringar. Den ska också innehålla en handlings- och tidsplan. Därför 

har ett antal åtgärder förankrats i länet och berörda parter har tagit på sig 

ansvaret för att de genomförs inom angiven tidsram; 
 

 Kunskap om hållbar mat och folkhälsa 

Det som avgör konsumentens dagliga matval är bland annat personens 

kunskap om matens innehåll och hur maten har producerats. 

Svenskproducerad mat är bland den absolut renaste i världen. Dessutom 

har norrbottensproducerad mat kanske den lägsta klimatpåverkan i 

världen. Samtidigt har Norrbotten landets högsta insjuknande i 

hjärtinfarkt. Ungefär var tredje pojke i länet som går första året i 

gymnasiet har övervikt eller fetma, och läskkonsumtionen är hög. 
 

 Offentliga aktörer och offentlig upphandling 

Offentliga aktörer har flera ansvarsområden som kan kopplas samman 

med de gröna näringarna för att bygga en hållbar samhällsutveckling och 

stärka matproduktionen i länet. Offentliga kök har samtidigt ett ansvar att 

servera den bästa och renaste maten. Lokal upphandling stärker de lokala 

ekonomierna och skapar mervärden för miljön och på landsbygden. 
 

 Konkurrenskraftig matproduktion och energiförsörjning 

Norrbottens mat har många unika smaker och värden som ännu inte nått 

sin fulla potential. Det finns också ett ökat intresse för det 

lokalproducerade. Men den svenska matproduktionen är mitt i en 

ekonomisk utmaning och ska samtidigt möta klimatförändringar, global 

konkurrens och mattrender. Utveckling och spridning av moderna 

produktionsmetoder och marknadsföring behövs för att stärka 

produktionen. 
Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 187, forts. 

 

 Kompetensförsörjning 

En viktig del i konkurrenskraften är kompetens. Odlingsförutsättningarna 

i Norrbotten är inte desamma som i resten av Sverige. Vi behöver se till 

att det finns användbar kunskap tillgänglig för att utveckla den moderna 

matproduktionen och locka nyföretagare. 

Forskning, utbildning och innovation utgör grunden för ökad produktion 

och tillväxt, och skapar förutsättningar att möta framtida 

samhällsutmaningar. Fortsätter vi att tappa ungdomar från de gröna 

näringarna förlorar vi samtidigt kopplingen till våra traditioner och vår 

kunskap om hur Norrbottens unika matproduktion har tillkommit genom 

renskötsel, lantbruk och kustfiske 
 

 Identitet och stolthet 

Svenska och internationella besökare är hänförda över renen, löjrommen 

och hjortronen. Men Norrbotten har så mycket mer mat att erbjuda. Vi 

behöver bli bättre på att berätta storyn om allt det goda som växer här, att 

ta tillvara gamla mattraditioner och att krydda dem med lite nytt.  

 

Mer norrbottnisk mat på tallrikarna - Nära mat 
 

2017 antog riksdagen, på initiativ av jordbruksminister Sven-Erik Bucht en 

livsmedelsstrategi för jobb och hållbar tillväxt i hela landet, med sikte mot år 

2030. Den regionala landsbygdsstrategin för Norrbotten är ett arbete på eget 

initiativ.  

 

Tanken är att genom små projekt stödja små företag att överleva, som ytterst 

är även en stor fråga i ett hållbarhetsperspektiv. Den lokala strategin för 

Norrbotten har väckt ett nationellt intresse. 

 

Hushållningssällskapet 

Satsar hårt på mat just nu. Det finns mycket att göra inom det området. För 

tillfället är tre saker på gång; 
 

Försöksgård i Öjebyn, Agropark - Utveckling av trädgårdsnäringen i 

Norrbotten och övriga Norrland 
 

Fiskodling. Hushållningssällskapet äger två, i Lycksele och utanför Boden. 

Det finns planer på en landbaserad landfiskodling, något det finns mycket 

bra förutsättningar för i Norrbotten 
 

Norrbottnisk Mat, drivs inom arbetet med den lokala livsmedelsstrategin. 

 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Lantbrukarnas Riksförbund 

Två nya projekt som ryms under namnet "Mer Nära Mat". Syftet är att den 

lokala livsmedelsproduktionen ska öka. Det ena projektet inriktas på mat 

inom turism och restaurang och handlar om att få ett kunskaps- och 

affärsutbyte mellan livsmedelsproducenter, restauranger och turistföretag via 

bland annat återkommande mötesplatser och workshops. Andelen lokala 

råvaror på Norrbottens restauranger ökar kraftigt visar en undersökning som 

Student Consulting nyligen gjort på uppdrag av LRF Norrbotten. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Information – Projekt 

Stärkt Attraktiv 

Mottagning, Akademi Norr 

Ks § 188 Dnr 00001/2018 101 

Christer Lindblom, verksamhetschef Akademi Norr informerar om projekt

SAM – Stärkt Attraktiv Mottagning. 

Akademi Norr består av 13 kommuner i fyra län. Ingen utav kommunerna 

har högskola eller universitet. Syftet med Akademi Norr är att människor i 

deltagande kommuner ska kunna gå högre utbildning utan att flytta. 

Akademi Norr´s uppdag; 

Lärcentra – (kommunal vuxenutbildning) 

- Akademi Norr´s verksamma hand ute i kommunerna

Eftergymnasial utbildning

Utbildningsmäklare/uppdragsutbildning

Påverkansorgan

Förutsättningar för kompetensutveckling

Framtidsspaning

Projekt SAM – Stärkt Attraktiv Mottagning 
Projekttid 2017-05 -- 2018-12 

Att bygga en gränsöverskridande samverkan mellan idella och offentliga 

verksameter engagerade i integrationsarbetet. 

AM är ett projekt finansierat av Europeiska socialfonden och drivs av 

Akademi Norr. Deltagande kommuner är Arjeplog, Arvidsjaur, Dorotea, 

Lycksele, Norsjö och Storumans kommuner. Projektet har som mål att skapa 

en tydlighet i mottagandet och integrationen av nyanlända som gynnar både 

de som arbetar i mottagningskedjan, målgruppen, samhället och det lokala 

näringslivet. Projektet jobbar dels med organisationsutveckling för att stärka 

det interna arbetet i kommunerna, och dels med kompetensutveckling av de 

människor som möter asylsökande och nyanlända i sitt arbete eller genom 

ett ideellt engagemang. 

Delmål 1: Skapa kunskap om och förståelse för varandras verksamheter. 

Delmål 2: Skapa ett politiskt engagemang och delaktighet. 

Delmål 3: Utveckla/revidera planer för integrationsarbetet i kommunerna. 

Delmål 4: Ge kunskap i hur man kan kartlägga och analysera en verksamhet 

ur ett jämnställdhetsperspektiv. 

_____ 

Justerandes sign Beslutsunderlag 
Muntlig föredragning av Christer Lindblom, Akademi Norr

Utdragsbestyrkande
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Kommunchefens rapport 

Ks § 189 Dnr 00002/2018 101 

Kommunchef Ulf Starefeldt informerar om följande: 

Samarbetsavtal/tjänsteköpsavtal (upphandling) 

Samarbetsavtal har tecknats mellan Arvidsjaur, Malå, Sorsele och Arjeplog. 

Avtalet är undertecknat av samtliga parter med startdatum 2018-09-01. Fler 

kommuner inom R10 är intresserade och Arvidsjaur utreder möjligheterna 

för dem att gå med. Inom nuvarande konstellation är fördelning gjord 

avseende uppgifter m.m. 

Ny förvaltningsorganisation inom kommunstyrelsens verksamhetsområde 

Ny förvaltningsorganisation trädde ikraft 2018-07-01. Omflyttningar till nya 

kontor pågår. 

Ny chef för Stöd- och serviceenheten 

Matts Good, chef Stöd och Service, har påbörjat sin provanställning fr.o.m. 

2018-09-10. 

Utbildning för chefer inom Akademi Norr 

Akademi Norr har givits ett positivt svar gällande ”Nya Lyftet”, en 

utbildning för presumtiva och nuvarande chefer. Detta innebär en 

medfinansiering om cirka 30 Tkr/år i tre år och där kommunen har totalt 

22 utbildningsplatser. 

Hantering runt PFAS i dricksvattnet 

Generellt har hanteringen av larmet beträffande PFAS i dricksvattnet 

fungerat mycket bra. Utvärdering har gjorts av samhällsbyggnadskontoret. 

Blodprovstagning för anställda på Arvidsjaurs Flygplats påbörjades förra 

veckan (PFAS). Åtgärden har full kostnadstäckning. 

Samverkan tvättjänster 

Samverkan pågår mellan räddningstjänst, resurscentrum och fastighetschef 

beträffande tvättjänster pågår. Samverkan kan innebära vissa anpassningar. 

Elektroniska körjournaler 

Elektroniska körjournaler är under införande, beräknas klart under senare 

delen av september månad 2018. 

Justerandes sign Beslutsunderlag Utdragsbestyrkande
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Samverkan upphandling inom dokumenthantering/arkiv 

Upphandling av kunnig person inom dokumenthantering/arkiv kommer att 

påbörjas med ett telefonmöte 2018-09-18 (8 kommuner inkl. Arvidsjaur). 

 

Försäljning av skolan i Moskosel 

Försäljning av skolan i Moskosel är genomförd. Ett gott jobb utfört av 

samhällsbyggnadskontoret. 

 

Ledningsgruppen på ”ekonomiinternat” 

Ledningsgruppen åker på ”ekonomiinternat” 20-21/9 för att ta gemensamt 

tag om kommunens ekonomi över kommunens myndighetsgränser 

inför 2019. 

 

Växelfunktionen hos Arvidsjaurs kommun har upphört 

Enligt tidigare information upphörde växelfunktionen i Arvidsjaur fr.o.m. 

2018-09-01. 

 

Genomförande av RKL-valet 2018 

Valet har genomförts i mycket god ordning. 

 

”Let´s go Arvidsjaur” 

Sommarens begivenhet ”Let´s go Arvidsjaur”, inom ramen för det treåriga 

projektet Arena Arvidsjaur, blev en stor framgång. Utvärdering har ännu inte 

redovisats. 

 

_____ 

 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 
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Rapport från 

kommunstyrelsens 

ordförande 

 

Ks § 190 Dnr 00003/2018 101 

 

Kommunstyrelsens ordförande Lotta Åman informerar om följande: 

 

Besök hos infrastrukturminister Thomas Eneroth i augusti 

Mötet handlade om flygtrafiken, upphandling och regelverk inom EU. Det 

behövs en långsiktig hållbar utveckling på inlandets flygplatser. 

Avtalstiden för flygtrafik efter avslutad upphandling bör vara betydligt 

längre än den är idag. 

 

Rivningshus i Moskosel 

En träff har hållits angående ett fallfärdigt hus i Moskosel. På mötet 

beslutades att fastighetschefen på nytt ska skriva till ägarna om förvärv av 

fastigheten. Byggnadsinspektören ska återigen underteckna ett nytt 

rivningsföreläggande för beslut i miljö-, bygg- och hälsoskyddsnämnden. 

Sekreteraren i miljö-, bygg- och hälsoskyddsnämnden bevakar vad som 

händer med anledning av Boverkets rapport om ovårdade tomter och 

förfallna byggnader. 

Beredskapssamordnaren ombesörjer en ordentlig avspärrning av fastigheten. 

 

Revidering av kommunfullmäktiges övergripande mål 

Fullmäktiges övergripande mål har reviderats och skickats på remiss till de 

politiska partierna. 

 

Remissförfarande, Regional utvecklingsstrategi för Norrbotten 

Senaste svar för remissvar var 28 augusti. 

 

Upphandlingskickoff 

Preliminärt datum för upphandlings-kickoff har satts till 27 november 

kvällstid. 

 

Sommarens bränder 

Släckningsarbetet och arbetet runt sommarens bränder har fungerat mycket 

bra. En stor eloge till alla som deltagit. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 

KOMMUNSTYRELSEN 2015-2018 
 

Sammanträde: 2018-09-18 

 
 

Ordinarie ledamöter: 

     

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Lotta Åman 1          

 2 Marcus Lundberg -          

 3 Lena Karlsson -          

 4 Ylva Stråhle Andersson 1          

 5 Björn Lundberg 1          

 6 Britt-Inger Hedman 1          

 7 Margoth Holmqvist 1          

 8 Bjarne Hald 1          

 9 Martin Nilsson 1          

 10 Leif Andersson 1          

 11 Kristina Bäckström -          

 

 

Ersättare: 

    

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Johnny Bäckström           

 2 Linda Lundberg Stenvall           

 3 Mats Åhman           

 4 Lina Andersson           

 5 Kristina Taimi 1          

 6 Åsa Ögren           

 7 Leif Enberg           

 8 Ann-Karin Sörmo 1          

 9 Lennart Wigenstam           

 10 Sven-Olov Granlund           

 11 Jens Eliason           
 

SUMMA 10          
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